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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban fontosak az egészségügyi dolgozók? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hivatkozva a K/10323. írásbeli kérdésemre és az arra adott K/10323/1. számú válaszára, 
továbbítom egy egészségügyi dolgozó hangját. Szomorúan tájékoztatom továbbá arról, hogy az eset
nem egyedi.

„Tiszteletem!

Hihetetlen sok fejtörést okozott, hogy merjek-e írni. Sajnos, olyan helyzetbe vagyunk, amit muszáj 
elmondanom olyan embernek, aki szakmabeli, és érteni fogja, hogy mi is a baj. 

Kezdem az elejétől. Immár 20 éve dolgozom intenzív osztályon. Nagyon szeretem a munkám, ezt a 
kollégáim nevébe is elmondhatom, hogy nagyon jó a csapatunk. 

A gond nem itt kezdődik. Nem a beteg alany, nem a kollegalitás. Mindig a fejétől bűzlik a hal! Ez, a 
mi járványkórházunkra nagyon is igaz! Covid intenzíven dolgozunk, saját központi intenzívünkön 
már hónapok óta nem voltunk! Persze, be tudunk öltözni, kaptunk "segítséget" is csupa olyan 
nővért, akik a saját osztályukon profik, nálunk nem. Betegellátásnak folyamatosnak kell lenni, 
mindenkit szívvel-lélekkel ellátunk, de már fáradunk. 

És erre a kórház vezetősége nem hogy segítséget nyújtana, hanem még meg is LOP minket. 

Igen, lopás amit csinálnak! Minden covid ellátó egység biztosítja a dolgozói számára a "plusz" 
pénzt, amit az állam fizet ki a ledolgozott órák után. Leírva nem soknak tűnik az 1000 forint 
óránként, de számoljunk csak! Egy ember 168 órás hónapja, ami sose ennyi: 190-210 órát is 
dolgozunk havonta. Visszamenőleg szeptembertől immár mindjárt 6 hónap! Ez már minimum 600 
000 forint! És nem csak egy ember dolgozik a covid intenzíven!! Nem tapsot, hátbaveregetést 



szeretnénk, hanem a pénzünket, amit a hatalmas járványkórházunk lenyúlt a saját zsebébe! 

Persze biztos, hogy ezt is eltusolják, mint minden mást is. 

Vajon valaha megkapjuk, ami jár nekünk? Kapunk segítséget? 

Köszönöm ha választ kapok, bár nem vagyok benne biztos. 

Tisztelettel!”

A fentiek ismeretében, kérdezem a Miniszter Urat arról, hogy van-e tudomásuk ezekről az esetekről,
ha igen, mit tesznek azért, hogy a dolgozók megkapják a megígért plusz juttatást?

Köszönöm érdemi válaszát!

Rig Lajos
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